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Spørgsmål nr. 750 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Ministeren bedes redegøre for, om politiets målrettede indsats 

mod hashhandlen har haft en effekt på markedet, dvs. pris, ud-

bud og efterspørgsel.” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en 

udtalelse fra Rigspolitiet, der har oplyst følgende: 

 

”Rigspolitiet har til brug for besvarelsen af Justitsministeriets 

anmodning indhentet en udtalelse fra Københavns Politi, der 

har oplyst, at politikredsens overordnede målsætning med ind-

satsen mod hashhandel er at gøre hashhandlen i Pusherstreet 

og andre steder i København så uattraktiv som muligt for der-

igennem at presse og svække de kriminelle grupperinger, der 

står bag handlen. 

 

Københavns Politi har endvidere oplyst, at det er vanskeligt at 

oplyse mere præcist om, hvilken effekt politiets målrettede 

indsats mod hashhandelen har på markedet i forhold til pris, 

udbud og efterspørgsel.  

 

Københavns Politi har dog oplyst, at aktionen mod hashhand-

len i Pusherstreet den 13. marts 2014 umiddelbart havde den 

effekt, for så vidt angår hashmarkedet i Pusherstreet, at såvel 

udbuddet af hash som antallet af købere sås væsentligt for-

mindsket. Det er samtidig Københavns Politis vurdering, at 

denne effekt fortsat er til stede om end aftagende.” 

 

 

 


